

MINUTES OF PROCEEDINGS

Thursday, November 26, 1970.

(1)

[Text]

The Standing Committee on Indian Affairs and Northern Development met this day at 3:35 p.m. for the purposes of organization.

Members present: Messrs. Badanai, Barnett, Blouin, Borrie, Buchanan, Cadieu, Cullen, Deakon, Gundlock, Howard (*Skeena*), Marchand (*Kamloops-Cariboo*), Nielsen, Orange, Rock, Simpson, St. Pierre, Watson, Yewchuk.—(18)

The Clerk attending and having called for nominations to elect a Chairman—

Moved by Mr. Badanai,

Seconded by Mr. Howard (*Skeena*),

That Mr. Watson do take the Chair of this Committee.

On motion of Mr. Borrie,

Resolved,—That nominations be closed.

Mr. Watson being declared elected Chairman, thanked the members for the honour bestowed upon him and called for nominations for the election of a Vice-Chairman.—

Moved by Mr. Cullen,

Seconded by Mr. Blouin,

That Mr. St. Pierre be elected Vice-Chairman of this Committee.

Moved by Mr. Borrie and

Resolved,—That nominations be now closed.

There being no other nominations, Mr. St. Pierre was declared elected Vice-Chairman.

On motion of Mr. Deakon,

Resolved,—That the Subcommittee on Agenda and Procedure be composed of the Chairman, Vice-Chairman and three members appointed by the Chairman on the advice of the party whips.

On motion of Mr. Borrie,

That the Committee print 1,000 bilingual copies of its Minutes of Proceedings and Evidence and additional copies be printed, if required.

Debate arose thereon and Mr. Badanai moved the following amendment thereon:

That this Committee print 1,250 bilingual copies of its Minutes of Proceedings and Evidence and the question being put on the above Amendment, it was resolved in the NEGATIVE.

PROCÈS-VERBAL

Le jeudi 26 novembre 1970

(1)

[Traduction]

Le Comité permanent des Affaires indiennes et du Nord canadien se réunit à 3 h 35 de l'après-midi pour s'organiser.

Députés présents: MM. Badanai, Barnett, Blouin, Borrie, Buchanan, Cadieu, Cullen, Deakon, Gundlock, Howard (*Skeena*), Marchand (*Kamloops-Cariboo*), Nielsen, Orange, Rock, Simpson, St. Pierre, Watson, Yewchuk.—(18)

Le greffier se dit prêt à recevoir les candidatures au poste de président—

M. Badanai propose,

Appuyé par M. Howard (*Skeena*),

M. Watson au poste de président du Comité.

M. Borrie propose,

Et il est résolu,—Que la période de mise en candidature soit close.

M. Watson est déclaré président et remercie les membres de l'honneur qu'on lui confère; il se dit prêt à recevoir les candidatures au poste de vice-président.—

M. Cullen propose,

Appuyé par M. Blouin,

M. St. Pierre au poste de vice-président du Comité.

M. Borrie propose et

Il est Résolu,—Que la période de mise en candidature soit maintenant close.

Comme il n'y a pas d'autre candidature, M. St. Pierre est déclaré vice-président.

M. Deakon propose, et

Il est Résolu,—Que le Sous-comité du programme et de la procédure comprenne le président, le vice-président et trois membres nommés par le président après consultation avec les whips des partis.

M. Borrie propose,

Que le Comité fasse imprimer 1,000 exemplaires bilingues des procès-verbaux et témoignages et que des exemplaires additionnels soient imprimés, si nécessaire.

Les délibérations se poursuivent et M. Badanai propose l'amendement suivant:

Que le Comité fasse imprimer 1,250 exemplaires bilingues des procès-verbaux et témoignages; l'amendement est mis aux voix et REJETÉ.